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Vragen:

Namens de CDA-fractie van de gemeente Noordoostpolder willen wij uw aandacht vragen voor de 
recente ontwikkelingen met betrekking tot de gasprijzen van zwembad Het Bosbad in Emmeloord. Na 
zorgvuldig onderzoek en vragen hierover, zijn wij tot de conclusie gekomen dat de gasprijzen in 2023 
zeer hoog zijn geweest vanwege het afsluiten van een nieuw contract op de piek.  (2022: 0,69ct/ 
2023: 2,50 ct/ 2024: 1,75 ct , privé betaal ik fors minder )

 Wij hebben enkele vragen waarop wij graag opheldering ontvangen:

1. Wij constateren dat de gasprijzen, exclusief belastingen, voor zwembad Het Bosbad in 2023 
extreem hoog zijn. Kunt u ons nader informeren over de inzet die gedaan is om deze 
kostenstijgingen te voorkomen? 

2. Gezien het gebruik van gemeenschapsgeld roept deze kwestie de vraag op hoe hiermee 
wordt omgegaan binnen de gemeente Noordoostpolder. Wie draagt verantwoordelijkheid voor 
deze uitgaven en is het nieuwe contract onderdeel geweest van een bestuurlijke afweging en 
waarom is de raad niet meegenomen of geïnformeerd.

3. Hoe heeft het kunnen gebeuren dat deze posten met betrekking tot de gasprijzen van 
zwembad Het Bosbad waren verstopt in de programmabegroting en begrotingswijzigingen? 
Wij willen graag begrijpen waarom deze informatie niet eerder transparant is gemaakt en de 
keuze niet expliciet heeft voorgelegen.

4. Welke conclusies trekt het college zelf over het inkoopproces en de gemaakte keuzes?  Gaat 
u dit evalueren en verbeteren, gezien de situatie met de gasprijzen van zwembad Het Bosbad 
in 2023/2024?
Is hierover reeds overleg gevoerd met de betrokken partijen ( intern) en wat is het vervolg 
hierop?

5. In het verleden heeft de accountant al aandachtspunten geuit met betrekking tot het 
inkoopproces. Kunt u aangeven op welke wijze deze aandachtspunten zijn opgepakt en welke 
verbeteringen zijn doorgevoerd?
 

6. Deze getallen (de tijdelijk hoge gasprijzen à 700-918K) waren de basis voor de business-case 
van Het Bosbad waar de raad mee heeft ingestemd, hebben we ons dan niet gebaseerd op 
foutief hoge gasprijzen waardoor de businesscase van de nieuwbouwsituatie er onterecht 
gunstiger uit ziet dan tov de huidige situatie?

7. De budgetoverschrijding t.a.v. de energielasten Bosbad zijn niet gemeld aan de raad en zijn 
vervolgens als structureel in de programmabegroting opgenomen. Het budgetrecht ligt toch bij 
de raad en in 2023 is alleen beslist over een hogere exploitatiebijdrage tot ruim 3 ton vanwege 
de hoge energielasten.

Hoe verklaart u dit?



8. In het raadsvoorstel over het Bosbad wordt aangegeven dat er structureel al 7 ton in de 
begroting is opgenomen. Hoe kan dat?

Wij constateren dat er in één jaar bijna een miljoen aan energiekosten voor zwembad Het Bosbad is 
uitgegeven, wat niet alleen aanzienlijk is, maar ook zorgwekkend en waar wij ook niet adequaat in 
gekend zijn en waardoor wij onze rol niet goed hebben kunnen invullen.

Wij kijken uit naar uw snelle en gedetailleerde reactie op bovenstaande vragen, zodat wij als 
raadsfractie ons werk adequaat kunnen uitvoeren en de belangen van de gemeenschap kunnen 
behartigen.
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